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У претпосљедњем колу јесењег дијела Премијер лиге фудбалери Борца одиграли су меч
без голова са повратником у елитно друштво, зворничком Дрином. Капитен Борца
Владан Грујић у изјави за борац-спорт истакао је да јучерашњи меч на Градском
стадиону у Зворнику није могао да задовољи навијаче нити једне нити друге екипе.

  

      

  

- Дали смо свој максимум на јучерашњем мечу. Терен је био јако тежак за игру,
утакмица није била претјерано квалитетна, али смо и ми и Дрина приказали велику
дозу борбености. Мишљења сам да би једна лопта у мрежи ривала била довољна за
побједу, да смо у нападу имали Јоцу Стокића, сматрам да бисмо дошли до ње, али
шта је, ту је  – рекао је Борчев капитен.

  

Претходну утакмицу на стадиону Бања Илиџа у Градачцу Милош Жеравица је пропустио
због три жута картона. Јуче се вратио на терен, али је након прекршаја над Стефаном
Чоловићем зарадио директни црвени картон и најмање једну утакмицу суспензије, што
значи да неће бити на располагању стручном штабу за дерби 15. кола са мостарским
Вележом.

  

- Милош Жеравица је црвени картон добио у жару борбе након што га је фаулирао
домаћи фудбалер Чоловић. Морам овом приликом да истакнем да је Милош
показао да има квалитет да игра у клубу какав је бањалучки Борац, тако да ми је
жао што неће играти у наредним мечевима  – наставио је Грујић.
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Као што смо рекли, јесењу полусезону Борац ће закључити дерби утакмицом са
Вележом, која се игра 22. новембра у Бањалуци.

  

- У првенству БиХ сада слиједи пауза од 14 дана која ће нам добро доћи јер имамо
ровитих играча у саставу, тако да имамо доста времена да се квалитетно спремимо
за дерби са Мостарцима. Вележ јесте квалитетна екипа, налазе се у врху табеле,
међутим наша велика жеља је да се побједом опростимо од навијача и вјерујем да
ће тако и бити  – истакао је Грујић.

  

(борац-спорт)
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